
 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№4 

 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет-Разград на 22.12.2003 година от 
14.00 часа в зала 1101 на общината. 
 От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 30.  

 Отсъстваха по уважителни  причини – общинските съветници: Георги Маринов 
Атанасов, Емил Петров Малчев, Илкер Ахмедов Мустафов.  

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 30 общински 

съветника. 
  

 /Приложение №1 към Протокола/. 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Венелин Узунов – кмет на община Разград, г-н 

Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград, г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на 
Община Разград, г-жа Кина Дякова – зам.кмет на Община Разград, г-ца Гюлтен 

Еминова – секретар на Община Разград, г-н Иван Ненов – директор на дирекция 
“Собственост и приватизация”, г-н Атанас Кондиев – н-к сектор “Приватизация и 

икономическа политика”, г-жа Калинка Петрова – н-к сектор “ТРЗ”, кметове, 
журналисти, граждани.  

  

 На основание чл.53, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация, председателят 
на Общинския съвет – г-жа Добринка Монева откри редовното заседание на Общински 

съвет-Разград. 

 

 Дежурен секретар на заседанието – г-н Ахмед Мехмед. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

 По традиция поздрави за рождения ден съветничката Йорданка Кондиева, 
празнувала своя рожден ден на 19 декември, с пожелание за много здраве, много 

щастие, успешна работа в местния парламент. 
  

  

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Съгласно Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет и 

взаимодействието му с общинската администрация предварително е известен 

Дневния ред: 

1. Докладни записки. 

 2. Питания. 
3. Текущи. 

  

 Други предложения не бяха направени. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване  



Дневния ред: 

1. Докладни записки. 

 2. Питания. 
3. Текущи. 

 

 Общинският съвет с 30 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Дневния ред се приема.  

   

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я   І 
  

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев-зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Продажба на недвижим имот-частна общинска собственост по 

реда на Закона за общинската собственост. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – председател на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

На свое редовно заседание, проведено на 15.12.2003 г. на което присъстваха 9 

общински съветника от общо 11 членове на комисията беше разгледана докладната 
записка, с вносител  инж. Любомир Трифонов Цонев-зам.-кмет на Община Разград. 

След проведения дебат в комисията с 9 гласа “ЗА”, присъствалите общински съветници 

подкрепиха проектите за решения. 
 

 По внесената докладна записка не се направиха изказвания. 
 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА , чл.35, ал.1 от Закона за общинската собственост, чл.27, 

ал.2 от Наредба №2 на Общински  съвет  Разград , с 30 гласа “ЗА”, против - няма, 

въздържали се - няма,  взе следните  
 

                                         Р Е Ш Е Н И Я : 

 

44.1. Да се извърши продажба, чрез търг с явно наддаване  по реда на глава 

седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград на имот-частна общинска 

собственост по акт за общинска собственост №23/29.09.2003 год., представляващ 

двуетажна сграда със застроена площ от 216,70 кв.м. и едноетажна пристройка със 
застроена площ от 120,00 кв.м., находящ се в парцел 21 на централния  стопански 

двор /имот 000125/ в землището на с.Осенец, община Разград, при граници на 

имота: изток – парцел №20 от централен стопански двор; запад – път север – 

парцел №17 на централен стопански двор; юг- път Русе-Разград, при 

първоначална цена имота – 41778,00лв. 

44.2. Задължава кмета на Община Разград да сключи договор  със 
спечелилия търга за продажба на имота , описан в т.1. 



Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  ІІ 
 

Докладна записка от  Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Сключване на нови договори за наем между Община Разград и 

общопрактикуващи лекари в имоти-публична общинска собственост. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – председател на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
На свое редовно заседание, проведено на 15.12.2003 г. на което присъстваха 9 

общински съветника от общо 11 членове на комисията беше разгледана докладната 
записка, с вносител  инж. Любомир Трифонов Цонев-зам.-кмет на Община Разград. 

След проведения дебат беше констатирано, че двамата кандидати са изрядни наематели 

и съгласно изискванията на закона отговарят на условията съгласно, които могат да 
ползват преференцията от допълнително още 3 години. С 9 гласа “ЗА”, проектите за 
решения бяха подкрепени от присъствалите колеги. 

 

 Изказвания, мнения и допълнения  не се направиха. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и  на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.12, ал.4 от Закона за общинската собственост, чл.14, 

ал.6 от Наредба №2 на Общински съвет Разград,  с 30 гласа “ЗА”, против - няма, 

въздържали се - няма,  взе следните 
                                         Р Е Ш Е Н И Я: 

 

45.1. Да бъдат сключени нови договори за наем  за срок от три години за 

ползване на части от имоти-публична собственост, ползвани като амбулатории за 

първична медицинска помощ със следните общопрактикуващи  лекари: 

•  д-р Пенчо Стоянов – за ползване на част от имот-публична общинска 

собственост “Здравна служба”  с.Дряновец, община Разград, състояща се от 

лекарски кабинет, аптека и чакалня, с обща застроена площ от 35,00 кв.м.; 

• д-р Иван Иванов – за ползване на : част от имот-публична собственост 

“Здравна служба”, с.Осенец, община Разград, състояща се   от  лекарски кабинет и 

чакалня, със ЗП от 39,00 кв.м. и част от имот-публична общинска собственост 

“Здравна служба” с.Гецово, община Разград, състояща се от лекарски кабинет и 

чакалня, със ЗП от 50,70 кв.м.       

45.2.Задължава кмета на Община Разград да сключи договори за наем за 

имотите по т.1. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 

С Т А Т И Я  ІІІ 
 



 Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев-зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно :   Прилагане на одобрен регулационен план на кв.48  в гр.Разград 

  

 Г-н Денчо Бояджиев – председател на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
 Докладната записка беше разгледана на съвместно заседание на две постоянни 

комисии. Беше обсъдена от гледна точка на направените предложения за решения. 
След проведения дебат, консултации с главния архитект на общината, който също 
присъства на съвместното заседание, при проведеното гласуване от общо 9 общински 

съветника на постоянната комисия по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол с  9 гласа “ЗА”, проектите за решения 
бяха подкрепени. 

 

арх.Емил Проданов – председател на ПК по териториално-селищно устройство, 

строителство, благоустрояване и жилищна политика. 
Заседанието беше проведено на 15 декември 2003 г. От 7 присъстващи със 7 гласа 
“ЗА”, комисията подкрепя проектите за решения.  
 

 Изказвания, мнения, становища не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА , във връзка с §6 , ал.4 от ПР на Закона за устройство на 

територията,  с 30 гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - няма,  взе  следните 
 

                                Р Е  Ш Е Н И Я : 

 

46.1.Дава съгласие да бъде приложен одобрения регулационен план на кв.48  

на гр. Разград, на основание   Заповед № 515 от 28.05.2001 година на кмета на 

Община Разград, съгласно приложена скица,  както следва : 

46.2.1.Община Разград прехвърля в собственост  по регулация на Димитър 

Ненов Тодоров, Тодор Ненов Тодоров и Христина Димитрова Ненова към парцел 

III-4180, кв.48 по плана на гр.Разград 210,00 кв.м. от общински имот пл.№636 и 

1,00 кв.м. от улична регулация; 

46.2.2. В замяна на частите, описани в т.2.1. Димитър Ненов Тодоров, Тодор 

Ненов Тодоров и Христина Димитрова Ненова отстъпват от собствения си имот 

пл.№4180 в кв.48 на Община Разград: 

- терен под изградена автоспирка от 107,00 кв.м.; 

- терен придаваем към общински парцел I-636 в кв.48 , гр.Разград – 50,00 

кв.м. 

46.2.3. Димитър Ненов  Тодоров, Тодор Ненов Тодоров и Христина 

Димитрова Ненова  стават собственици  на парцел III-4180 при граници : север-

бул.”Априлско въстание”; юг – парцел IV-4258; изток – парцел I-636; запад – 

ул.”Добровска”, като закупят по пазарни цени разликата от 54,00 кв.м. между 

имотите по т.2.1. и т. 2.2. 



46.3.1. Община Разград прехвърля в собственост на Димитричка Иванова 

Динкова и  Румяна Иванова Ранкова към парцел IV –4258, кв.48 по плана на 

гр.Разград 45,00 кв.м. от общински имот пл.№636 в същия квартал и 5,00 кв.м. от 

улична регулация. 

46.3.2. В замяна на частите по т.3.1. Димитричка Иванова Динкова и  

Румяна Иванова Ранкова отстъпват от собствения си имот пл.№4258 , кв.48 на 

Община Разград: 

- терен придаваем къв общински парцел I-636 в кв.48 – 39,00кв.м.; 

- терен за улица – 9,00 кв.м. 

46.3.3.Димитричка Иванова Динкова и Румяна Иванова Ранкова стават 

собственици на парцел IV-4258 при граници на имота: север - парцел III-4180 ; юг 

– имоти с пл.№№ 879, 880; 

изток - парцел I-636; запад – ул.”Добровска”, като закупят по пазарни цени 

разликата от 2,00 кв.м. между имотите по т.3.1. и т. 3.2. 

46.4.  Община Разград става собственик на парцел I –636 при граници : 

север – бул.” Априлско въстание”; юг – имоти с пл.№№880, 881; изток -  парцел II-

4155 ; запад – парцел №III-4180 и парцел №IV –4258, след извършване на 

действията по т.2.3. и 3.3. 

46.5. Задължава кмета на Община Разград да възложи на лицензиран 

оценител изготвянето на пазарни оценки на частите от имотите , описани в т. 2.3.  

и  т.3.3. и сключи договори със собствениците. 

Докладната записка със скицата са  приложени към  Протокола. 

 

С Т А Т И Я  ІV 

 

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев– зам.кмет на Община 
Разград 

Относно:    Изграждане на Комисия за обществен ред и                         

сигурност при Община Разград 

 

Г-жа Милена Цанева – председател на ПК по законност, сигурност и 

предложения на гражданите. 
В обстоятелствената част на докладната записка подробно е посочена не само 

мотивацията но и хронологията, която извървяхме всички за да стигнем до този проект 
за решение. Спомнят си колегите от предишния мандат, че тогава спънката за приемане 
на подобен род решение беше липсата на нормативна база, с която да облечем правното 

основание за изграждане на подобна комисия. От друга страна сме се ръководили 

изключително от принципа, че тази дейност трябва да бъде под егидата на Общинския 
съвет, че трябва комисията да се отчита за своята дейност пред Общинския съвет и по 
тази причина е редно да бъде избрана от него. С промяната и с приемането на новия 
Правилник за работата и дейността на Общински съвет-Разград въведохме такава 
правна възможност. Цитираното в докладната правно основание като текст от 
Правилника дава възможност комисията да бъде изградена и приета от Общинския 
съвет. По тази причина изразявам становището на комисията по законност, че липсва 
вече правна пречка за конституиране на такава комисия. Мотивите, задачите, 
структурата бяха разгледани и приети единодушно на заседание на постоянната 
комисия по законност. Бяха направени няколко редакционни промени, които са 
отразени от вносителя на докладната записка. Бяха направени и две допълнителни 



изисквания и предложения за състав на комисията. Членовете на тази комисия са 
посочени като физически лица, които имат своя поглед, свое становище и своето място 

към съответните институции, които представляват, но в никакъв случай не са техни 

представители, с изключение на първата и третата позиция. Там има съвпадение на 
личността и на институцията, която представляват. Допълнителните предложения 
касаеха – Виолета Тодорова Башур, като представител на отдел “Закрила на детето” – 

считаме, че тя ще бъде много полезна с професионалния си поглед върху тези проблеми 

и представител на частна охранителна фирма “НЕРОН” – Георги Димитров Георгиев. 
Имаме и друг представител на охранителна фирма – Боян Бончев Николов – на фирма 
“ЕНИГМА”. С това състава на комисията беше единодушно подкрепен от комисията по 
законност и проекта в този му вид се прие и се предлага на Вашето внимание с пълната 
подкрепа на комисията по законност.   

 

Г-н Пейчо Георгиев – СДС 

В състава на комисията виждам предложени хора, които са представители на 
двете основни кабелни телевизии в града и вестник “Гледища”. Защо няма 
представител на другия вестник – “Екип 7”? 

 

Г-жа Милена Цанева – председател на ПК по законност, сигурност и 

предложения на гражданите 
Този въпрос беше зададен на вносителя, когато разглеждахме докладната 

записка и отговора дословно го предавам: 

В първоначалния проект като представител на вестник “Екип” е била 
предложена – г-жа Янка Обретенова. Поради нейното отсъствие, вносителят се е 
обърнал към главния редактор на вестника с молба да потвърди дали тя остава техен 

представител, с оглед нейното отсъствие от града или ще предложат заместник. 
Отговора така, както ни беше депозиран в комисията като становище на редакцията на 
вестник “Екип” е, че г-жа Обретенова е в продължителен неплатен отпуск и на нейно 
място не предлагат друг представител, друг журналист, като са заявили готовност и 

ангажимент винаги да отразяват дейността и цялостната работа на комисията, без да 
имат свой нарочен представител.  

 

 Други мнения и становища не бяха изразени.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание  
чл.21 ал.2, от ЗМСМА  във  връзка с чл.94  от  Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Разград и взаимодействието му с общинската 

администрация  /мандат 2003 – 2007 г./,  с 26 гласа “ЗА”, против - няма, 

въздържали се - 3,  взе  следните  

 

Р Е Ш Е Н И Я: 

 

47.1. Избира общинска комисия за обществен ред и сигурност с обща 

численост 17 /седемнадесет/ души -   в състав: 

Председател:   Милена Иванова Цанева – общински съветник, председател на ПК 

по законност, сигурност и предложения на гражданите; 



Секретар: Мирослав Цочев  Добрев – гл.експерт “ОР”- Община Разград 

Членове: 
1. М-р Мариан  Неделчев Михайлов  - началник Районно полицейско 

управление - Разград 

2. подп.Илия Тодоров Илиев-зам.началник Жандармерийска част  - Разград 

3. Исмаил  Хасан Инол – кмет на с.Стражец 

4. Петър Христов Червенски – Съюз на пенсионерите 
5. О.Р. п-к инж. Стоян Добрев Стоянов – Съюз на офицерите и сержантите от 

запаса 

6. Васил Райков Йоргов – “Балканфарма – Разград” АД 

7. Боян Бончев Николов – “ЕНИГМА – АБК” ООД 

8. Георги Димитров Георгиев -  ЕТ”НЕРОН – Г.Димитров” 

9. Диана Тодорова Господинова – Комисия за борба с противообществените 
прояви на малолетните и непълнолетните 

10. Георги Милков Димитров – Център на неправителствените организации 

11. Румяна Недкова Петрова – в.”Гледища Днес” 

12. Боян Георгиев Бонев – Регионален отдел  ДАИ “Автомобилна инспекция” 

13.  Илиана Андреева Георгиева – Кабелна телевизия “Ден Разград” 

14.  Десислава Петкова Тодорова – Кабелна телевизия ”Евроком          Разград” 

15.  Любка Костадинова Стоянова – Федерация на жените  
16.  Вергиния Мичева – Асоциация на младежките организации 

17.  Виолета Тодорова Башур -  отдел “Закрила на детето” към Дирекция 

“Социални дейности” 

47.2. Комисията изготвя план за дейността си и се отчита  на шестмесечие пред 

Общински съвет – Разград. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  V 

 

Докладна записка от инж. Любомир Трифонов Цонев-зам.-кмет на Община 
Разград 

Относно: Предоставяне на концесия върху имот-публична общинска 

собственост, минерална вода от малмоваланжски водоносен хоризонт, участък 

“Недокланско дере”, община Разград , област Разград  на “Амилум България” АД 

гр.Разград. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – председател на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
На своето редовно заседание, проведено на 15.12.2003 г. в присъствието на 9 общински 

съветника беше разгледана докладната записка с вносител – г-н Цонев – зам.кмет на 
Община Разград. Беше обсъден доклада за проведения присъствен конкурс и така 
предложените проекти за решения. Направи се едно предложение, което е отразено в 
проекта за решения. След проведения дебат и констатация, че няма пропуски по самата 
процедура с 9 гласа “ЗА”, проектите за решения бяха подкрепени от присъствалите 
общински съветници.  

 

 Изказвания, мнения и становища не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения.  



 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и  на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.24 и чл.26 от Наредба №7 на Общински съвет 

Разград, с 29 гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - няма,  взе следните  
 

Р Е Ш Е Н И Я: 

 

48.1. Предоставя на концесия  за срок от 20 години  имот-публична 

общинска собственост, минерална вода от малмоваланжски водоносен хоризонт, 

участък  “Недокланско дере”, община Разград, област Разград на  “Амилум 

България” АД гр.Разград. 

48.2. Задържа депозита на “Амилум България” АД гр.Разград . 

48.3. Упълномощава кмета на Община Разград да сключи договор за 

концесия със спечелилия конкурса.  

Докладната записка с Приложение №1 са приложени към Протокола. 
Приложение №1 

 

Д О К Л А Д 

 

за резултатите от проведен присъствен конкурс за предоставяне на концесия върху 
имот-публична общинска собственост , минерална вода от малмоваланжски водоносен 

хоризонт,  участък  “Недокланско дере”, община Разград, област Разград, разкрита чрез 
водоизточници – сондажи Р97х, Р98х и Р101х 

 

 На  30.10.2003 год. от 15,00 часа в стая 308 на Община Разград, на основание   
Решение №646 по Протокол №44/15.09.2003 год. на Общински съвет Разград се 
проведе  присъствен конкурс за предоставяне на концесия върху имот-публична 
общинска собственост, минерална вода от малмоваланжски водоносен хоризонт, 
участък “Недокланско дере”, община Разград , област Разград ,  разкрита чрез 
водоизточници – сондажи Р97х, Р98х и Р101х,  от комисия  в състав: 
 

 Председател:  Любомир Трифонов Цонев – зам.-кмет на               Община 
Разград; 

 Членове:          1. арх. Емил Тотев Проданов – председател на ПК по 
териториално и селищно устройство, строителство, жилищна политика, комунално-

битово стопанство и транспорт при ОбС Разград; 

                                    2. Решид Ибраим Чете- председател на ПК по селското, горското  

и водно  стопанство,  опазване на околната среда при ОбС Разград; 

                                    3.Стоян Димитров Ненчев-член на ПК по стопанисване на 
общинско имущество и приватизация при ОбС Разград; 

                                   4. Катинка Петкова Матеева – юрист; 
                                   5. Иван  Тодоров  Ненов – директор  на  дирекция “Собственост и 

приватизация” в Община Разград; 

                                   6. Недим Ахмедов Тахиров-началник сектор “Екология” в Община 
Разград; 

                                   7.Михаил Панов Драганов-член на ПК по териториално и селищно 
устройство, строителство, жилищна политика, комунално-битово стопанство, 

транспорт при ОбС Разград. 

 В определения срок за подаване на документи – до 11,30 часа  на 30.10.2003 

година постъпиха такива от един кандидат – “Амилум България” АД гр.Разград. На 



конкурса дружеството се представлява от прокуриста  Йорданка Тодорова Минчева , 

ЕГН 5210205196, притежаваща лична карта №147676092, издадена на 05.04.2000 

година от МВР Разград. 

 След проверка на наличието и редовността на изискуемите документи се 
констатира, че  “Амилум България” АД гр.Разград е представило следните документи: 

• заявление за участие по образец от 29.10.2003 година; 
• решение №35/21.05.1993 година за регистрация на дружеството; 

• удостоврение за актуално състояние на дружеството от 28.10.2003 година; 
• удостоверение с вх.№ 419/29.10.2003 година от Съдебно – изпълнителната служба 

при Районен съд Разград , че против дружеството няма образувани изпълнителни 

дела; 
• удостоверение от Разградски окръжен съд от 28.10.2003 година , че дружеството не 

е обявено в несъстоятелност и не е в производство по обявяване в несъстоятелност , 
не се намира в ликвидация и не е осъждано за банкрут; 

• удостоверение с изх.№2889/2910.2003 година от ТДД Разград  за липса на данъчни 

задължения; 
• удостоверение с изх.№ 01-1773/29.10.2003 година от Районно управление 

“Социално осигуряване” гр.Разград за липса на задължения; 
• договор да поверителност на информацията от 20.10.2003 година; 
• счетоводен баланс на дружеството към 31.12.2003 година; 
• представяне на “Амилум България” АД гр.Разград; 

• квитанция от 20.10.2003 година за закупени конкурсни документи; 

• платежно нареждане от 28.10.2003 година за платен депозит 
Комисията извърши проверка на представените документи и установи , че всички 

изискуеми документи са налице и кандидатът отговаря на изискванията за участие в 
конкурса . Последвалото отваряне на офертата установи, че тя включва: 

• размер на годишно концесионно възнаграждение –13300,00лв. /тринадесет хиляди и 

триста лева/; 
• размер на задължителните инвестиционни мероприятия – 30000,00 лв./тридесет 

хиляди лева/; 
• брой работни места , които ще се разкрият – не се поемат задължения , предвид 

откритите вече 4 /четири/ работни места; 
• обществено полезни предложения – изразява се желание   за подпомагане на 

обществени дейности по предложение на общинската администрация. 
След прегледа на офертата комисията констатира : 
1.Предложен е размер на годишно концесионно възнаграждение, по-голям от 

минимално изискуемия /13200,00лв./; 
2.Предложен е размер на задължителни инвестиционни мероприятия, равен на 

изискуемия; 
3.Не се предвижда откриване на нови работни места, с оглед на откритите вече 

такива; 
4 Поемат се ангажименти за подпомагане на обществени дейности по 

предложения на Община Разград, каквато е била досегашната практика. 
Комисията оцени офертата на единствения кандидат по критерии, както следва: 
- К1-размер на годишно концесионно възнаграждение-10 т.; 
- К2-размер на задължителни инвестиционни мероприятия-9т; 
- К3-разкриване на работни места – 6 т.; 
- К4-обществено полезни предложения – 10 т. 
Комплексна оценка К = 0,6К1+0,2К2+0.1К3+0.1К4 =9,4т. 



Участникът в конкурса декларира , че приема без забележки всички клаузи по 

предложения проекто-договор. 

Предвид гореизложеното, комисията констатира , че единственият кандидат в 
конкурса  - “Амилум България” АД гр.Разград отговаря на изискванията , свързани с 
правата и задълженията по концесията, определени с Решение №646 по Протокол 
№44/15.09.2003 год. на Общински съвет Разград. 

 

    Председател на комисията: /п/ Не се чете/ 
        /инж. Л.Цонев/ 
 

С Т А Т И Я  VІ 
  

Докладна записка инж. Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград 

           Относно: Промени на маршрутните разписания на линии от общинската 

транспортна схема 

 

 Г-н Веселин Данаилов – председател на ПК по комунални дейности, транспорт, 
комуникации и развитие на селата 
 От 5 присъствали общински съветници на заседанието на постоянната комисия, 
5 гласуваха единодушно в подкрепа на докладната записка и проектите за решения. 
 

 Мнения, становища не бяха изразени. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.2 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредба №2 от 15.03.2002 год. за условията и 

реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени 

превози на пътници с автобуси и леки автомобили, издадена от министъра на 

транспорта и съобщенията и необходимостта от оптимизиране на общинската 

транспортна схема, с 29 гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - 1,  взе  
следните 
 

Р Е Ш Е Н И Я: 

   

49.1. Утвърждава промяната в маршрутното разписание на линията от 

общинска транспортна схема -  “Градска основна линия № 8”, съгласно 

Приложение №1. 

49.2. Утвърждава промяната в маршрутното разписание на линията от 

общинска транспортна схема -  “Градска основна линия № 5”, съгласно 

Приложение №2. 

49.3. Утвърждава промяната във вида и маршрутното разписание на 

линията от общинска транспортна схема -  “Допълнителна градска линия № 4А”  

в “Градска основна линия № 4А”, съгласно Приложение №3 

49.4. Утвърждава промяната в маршрутното разписание на линията от 

общинска транспортна схема -  Разград – с. Мортагоново, съгласно Приложение 
№4. 

Докладната записка с маршрутните разписания са приложени към Протокола. 
 



МАРШРУТНО РАЗПИСАНИЕ 

на 

Основна градска линия №8 

/ сп.”Водна централа” – сп. “ж.к. Васил Левски”/ 

Линията се изпълнява в делнични дни 

 

           Час на тръгване от : 

сп.”Водна централа” – 07.20 ;13.15 ;15.00; 17.20;18.20; 

 

           Маршрут на движение и спирки : 

Начална спирка - сп.”Водна централа” ; сп. “Есперанто” ; сп. “Площад 

Възраждане” ; сп. “Библиотека”; сп. “х-л Централ” ; сп. “ж.к. Лудогорие”; сп. “ж.к. 
Васил Левски”; сп. “Библиотека”, сп. “Есперанто”; сп.”Водна централа”. 

 Време на преминаване  на контролен пункт: сп. “х-л Централ”: 

07.30; 13.25; 15.10; 17.30; 18.30.  

 

           Обща дължина на курса – 5, 200 км. 

 

           Забележка : 

1. Курсовете в 13.15, 15.00 и 18.20 часа се изпълняват през учебната година. 
2. В съботни и неделни дни линията не се изпълнява. 
 

 

 

Настоящето разписание се възлага от Община Разград 

 

на ………………………………………………………………………..... 

 

с договор №…………………..., със срок на действие до..................... 

 

 

                                                          Заверка от общината : 

         

       Приложение №2  

МАРШРУТНО РАЗПИСАНИЕ 

 

на 

 

ГРАДСКА ОСНОВНА ЛИНИЯ № 5 

 

/Ж.К. “Орел” - Център - “Балканфарма” АД/ 

Линията се изпълнява ежедневно 

 

           Час на тръгване от : 

 

ЖК “Орел” –             05.15; 05.35; 06.15; 06.35; 06.50; 07.05; 07.10; 07.12; 07.15; 

“Балканфарма” АД –06.10; 06.15; 06.35; 06.50; 07.05; 07.20; 07.25; 07.30; 07.40;  

 

ЖК “Орел” –             07.20; 07.25; 07.27; 07.30; 07.35; 07.45; 07.55; 08.05; 08.20; 



“Балканфарма” АД –  07.50; 08.05; 08.20; 08.35; 08.50; 09.05; 09.20; 09.35; 09.50; 

 

ЖК “Орел” –             08.35; 08.50; 09.05; 09.20; 09.35; 09.50; 10.05; 10.20; 10.35; 

“Балканфарма” АД –  10.05; 10.20; 10.35; 10.50; 11.05; 11.20; 11.35; 11.45; 11.55; 

 

ЖК “Орел” –             10.50; 11.05; 11.20; 11.35; 11.50; 12.00; 12.10; 12.20; 12.30; 

“Балканфарма” АД –   12.05; 12.15; 12.25; 12.35; 12.45; 12.55; 13.05; 13.15; 13.25; 

 

ЖК “Орел” –              12.40; 12.50; 13.00; 13.10; 13.20; 13.30; 13.40; 13.50; 14.00; 

“Балканфарма” АД –   13.35; 13.45; 13.55; 14.10; 14.15; 14.25; 14.35; 14.45; 14.55; 

 

ЖК “Орел” –              14.10; 14.20; 14.30; 14.40; 14.50; 15.00; 15.10; 15.20; 15.30; 

“Балканфарма” АД –  15.05; 15.15; 15.25; 15.35; 15.45; 15.55; 16.05; 16.12;16.15; 

  

ЖК “Орел” –              15.40; 15.50; 16.00; 16.10; 16.20; 16.27; 16.30; 16.40; 16.42;  

“Балканфарма” АД –   16.25; 16.27; 16.35; 16.40; 16.50; 16.57; 17.05; 17.10; 17.20;  

 

ЖК “Орел” –              16.50; 17.00; 17.05; 17.10; 17.15; 17.20; 17.27; 17.30; 17.35; 

“Балканфарма” АД –    17.27; 17.30; 17.35; 17.40; 17.42; 17.50; 17.57; 18.00; 18.05; 

 

ЖК “Орел” –              17.40; 17.50; 17.55; 18.00; 18.05; 18.10; 18.15; 18.20; 18.25;  

“Балканфарма” АД –   18.10; 18.15; 18.20; 18.25; 18.30; 18.35; 18.45; 18.55; 19.05; 

 

ЖК “Орел” -              18.35; 18.40; 18.50; 19.00; 19.10; 19.20; 19.30; 19.40; 19.55;   

“Балканфарма” АД –    19.15; 19.25; 19.40; 19.55; 20.20; 20.40; 22.10. 

 

ЖК “Орел” -                   20.10; 20.35; 20.55; 21.15. 

Последен курс от ЖК “Орел”  в 21.15 ч. 

Последен курс от  “Балканфарма” АД в 22.10 ч. 

 

 

           Маршрут на движение и спирки :  

 

Ж.К. “Орел”/Централна спирка/; сп. “Ивайло”; сп. “х-л Разград” ; сп.”Училище 
Хр. Ботев” ; сп. “Център” ; сп. “Дом на техниката” ; сп.”АГ Разград” ; сп. 

“Чавдар” ; сп. “Балканфарма” АД 

 

           Обратен курс – сп.”Белите брези”; сп.”Пощата”; сп. “Стопански двор”. 

 

           Забележка : 

В почивни и празнични дни се изпълняват курсовете : 

 

Ж.К. “Орел”               -  05.15 ;05.35; 06.10; 07.15; 10.20; 10.50; 11.20; 11.50; 

“Балканфарма” АД –  06.10; 06.35; 07.35; 10.05; 10.35; 11.05; 11.35; 12.05; 

 

Ж.К. “Орел”              -  12.20; 12.40; 12.50; 13.15; 13.20; 13.50; 14.00; 14.20; 

“Балканфарма” АД –  12.25; 12.35; 13.00; 13.05; 13.35; 13.45; 14.10; 14.25;  

 



Ж.К. “Орел”              -  14.40; 14.50;15.20; 15.50; 16.00; 16.20; 16.40; 16.50; 

“Балканфарма” АД –  14.35; 15.05; 15.35; 15.45; 16.05; 16.35; 17.05; 17.35;  

 

Ж.К. “Орел”              -  17.20; 17.50; 18.00; 18.10; 18.30; 18.40; 19.00; 19.20;  

 “Балканфарма” АД – 17.45; 18.00; 18.20;18.25; 18.45; 19.05; 19.20; 19.40;  

 

Ж.К. “Орел”              -  19.35; 20.00; 21.15. 

“Балканфарма” АД -  19.45; 22.10. 

 

           Обща дължина на курса – 4.650 км. 

 

 

 

 

 

           Настоящето разписание се възлага от Община Разград 

 

на ……………………………………………………………………………………………..  

 

с договор №…………………. г., със срок на действие до ……………………….. г. 
 

 

                                                          Заверка от общината : 

 

Приложение №3 

МАРШРУТНО РАЗПИСАНИЕ 

на 

 

ОСНОВНА ГРАДСКА ЛИНИЯ № 4 А 

/Ж.к. “Орел” - МБАЛ “Св. Иван Рилски- Разград” АД/ 

Линията се изпълнява ежедневно 

 

           Час на тръгване от : 

Ж.к. “Орел” /Централна спирка/ - 06.30 ; 07.10 ; 12.30 ; 18.30; 

МБАЛ “Св. Иван Рилски- Разград” АД – 07.40 ; 13.40 ; 19.10; 

 

           Маршрут на движение и спирки : 

 

Ж.к. “Орел” /Централна спирка/ ; сп. “Ивайло” ; сп. “Южен булевард-1”; сп. “Райна 
княгиня” ; сп. “Сан Стефано” ; сп. “Абритус” ; сп. “Читалище Развитие” ; сп. “Училище 
Паисий” ; сп. “Есперанто” ; сп.”Водна централа” ; сп. “Детски ясли” ; сп. “Аптечно 
управление”; сп. МБАЛ “Св. Иван Рилски- Разград” АД ; 

 

           Обща дължина на курса – 5 км. 

 

           Забележка : 

1. В празнични дни се изпълнява курс в 06.30 часа от ж.к. “Орел” и в 19.10 часа от 
МБАЛ “Св. Иван Рилски- Разград” АД . 

2. В съботни и неделни дни линията не се изпълнява. 



 

 

Настоящето разписание се възлага от Община Разград 

 

на………………………………………………………………………… 

 

с договор №  …………………..., със срок на действие до ………… 

 

 

Заверка от общината : 

 

Приложение №4 

Маршрутно разписание 
на автобусна линия Разград- с. Мортагоново 

Линията се изпълнява ежедневно 

 

Разстоя-

ние Отиване Маршрут Връщане 
в час,минута автогари час,минута 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   6.00 Мортагоново - 1 6.55   

1 6.02 1 6.03 Мортагоново - 2 6.52 1 6.53 

5.5 6.06 1 6.07 Р.Шумен 6.48 1 6.49 

7 6.12 1 6.13 Ушинци 6.42 1 6.43 

10.5 6.18 1 6.19 Р.Радинград 6.36 1 6.37 

12.2 6.22 1 6.23 Балканфарма 6.32 1 6.33 

13 6.25   АГ Разград   6.30 

        

0   6.55 Мортагоново - 1 7.45   

1 6.57 1 6.58 Мортагоново - 2 7.42 1 7.43 

5.5 7.01 1 7.02 Р.Шумен 7.38 1 7.39 

7 7.07 1 7.08 Ушинци 7.32 1 7.33 

10.5 7.13 1 7.14 Р.Радинград 7.26 1 7.27 

12.2 7.17 1 7.18 Балканфарма 7.22 1 7.23 

13 7.20   АГ Разград   7.20 

        

0   7.50 Мортагоново - 1 10.25   

1 7.52 1 7.53 Мортагоново - 2 10.22 1 10.23 

5.5 7.56 1 7.57 Р.Шумен 10.18 1 10.19 

7 8.02 1 8.03 Ушинци 10.12 1 10.13 

10.5 8.08 1 8.09 Р.Радинград 10.06 1 10.07 

12.2 8.12 1 8.13 Балканфарма 10.02 1 10.03 

13 8.15   АГ Разград   10.00 

        

0   10.30 Мортагоново - 1 12.25   

1 10.32 1 10.33 Мортагоново - 2 12.23 1 12.23 

5.5 10.36 1 10.37 Р.Шумен 12.18 1 12.19 

7 10.42 1 10.43 Ушинци 12.12 1 12.13 



10.5 10.48 1 10.49 Р.Радинград 12.06 1 12.07 

12.2 10.52 1 10.53 Балканфарма 12.02 1 12.03 

13 10.55   АГ Разград   12.00 

        

0   12.25 Мортагоново - 1 14.10   

1 12.27 1 12.28 Мортагоново - 2 14.07 1 14.08 

5.5 12.31 1 12.32 Р.Шумен 14.03 1 14.04 

7 12.37 1 12.38 Ушинци 13.57 1 13.58 

10.5 12.43 1 12.44 Р.Радинград 13.51 1 13.52 

12.2 12.47 1 12.48 Балканфарма 13.37 1 13.48 

13 12.50   АГ Разград   13.45 

        

0   14.10 Мортагоново - 1 16.55   

1 14.12 1 14.13 Мортагоново - 2 16.52 1 16.53 

5.5 14.16 1 14.17 Р.Шумен 16.48 1 16.49 

7 14.22 1 14.23 Ушинци 16.42 1 16.43 

10.5 14.28 1 14.29 Р.Радинград 16.36 1 16.37 

12.2 14.32 1 14.33 Балканфарма 16.32 1 16.33 

13 14.35   АГ Разград   16.30 

        

0   17.00 Мортагоново - 1 18.10   

1 17.02 1 17.03 Мортагоново - 2 18.07 1 18.08 

5.5 17.06 1 17.07 Р.Шумен 18.03 1 18.04 

7 17.12 1 17.13 Ушинци 17.57 1 17.58 

10.5 17.18 1 17.19 Р.Радинград 17.51 1 17.52 

12.2 17.22 1 17.23 Балканфарма 17.47 1 17.48 

13 17.25   АГ Разград   17.45 

        

0   18.10 Мортагоново - 1 19.55   

1 18.12 1 18.13 Мортагоново - 2 19.52 1 19.53 

5.5 18.16 1 18.17 Р.Шумен 19.48 1 19.49 

7 18.22 1 18.23 Ушинци 19.42 1 19.43 

10.5 18.28 1 18.29 Р.Радинград 19.36 1 19.37 

12.2 18.32 1 18.33 Балканфарма 19.32 1 19.33 

13 18.35   АГ Разград    19.30 

        

 

Забележка : 

1. В почивни и празнични дни се изпълняват курсовете : 
- от Мортагоново- 06.00 ; 07.50 ; 14.10 ; 18.10 ; 

- от Разград          - 07.20 ; 13.45 ; 17.45 ; 19.30; 

 

 

 

 

           Настоящето разписание се възлага от Община Разград 

 



на …………………………………………………………………………. 

 

с договор № ………………..г.,със срок на действие до ………… г. 
 

 

                                                          Заверка от общината : 

 

 

С Т А Т И Я  VІІ 
 

Докладна записка от инж. Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

 Относно: Определянето на членове в комисията по провеждане на конкурс 
за възлагане на обществен превоз на пътници 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Моля да нанесете една корекция. Допусната е техническа грешка в основанието: 

Вместо чл.21, ал.1, да се чете “На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА”.  

 

Г-н Веселин Данаилов – председател на ПК по комунални дейности, транспорт, 
комуникации и развитие на селата 

От 5 присъствали общински съветници на заседанието на постоянната комисия, 5 

гласуваха в подкрепа на докладната записка и проекта за решения. 
 

 Мнения и становища не бяха изразени по внесената докладна записка.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.2 от ЗМСМА и Чл.17, ал.7 от Наредба №2/15.03.2002 г. за условията и 

реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени 

превози на пътници с автобуси и леки автомобили, издадена от министъра на 

транспорта и съобщенията, с  24 гласа “ЗА”, против - 1, въздържали се - 5,  взе 
следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 50. Избира общински съветници за членове на комисията по Решение 
№ 641.ІІІ по протокол №36 от заседание на 21.07.2003 г. за провеждане на конкурс 
и оценка на постъпилите предложения от кандидатите за възлагане на обществен 

превоз на пътници по свободни линии от общинската транспортна схема и от 

републиканската транспортна схема от квотата на община Разград, както следва: 

1. Денчо Бояджиев – общински съветник, юрист, притежаващ практически 

опит за оценяване на предложенията. 

2. Назиф Зюлкяр – общински съветник, притежаващ практически опит за 

оценяване на предложенията. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 



 

С Т А Т И Я  VІІІ 
 

Докладна записка от инж.Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 
и 

Денчо Бояджиев – общински съветник, председател на Постоянната комисия по 
управление на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
към Общински съвет Разград 

Относно: Приватизация на четири броя общински нежилищни имоти, чрез 
публичен търг с явно наддаване. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – председател на ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол 
 Постоянната комисия проведе своето заседание на 15.12.2003 година. 
Присъстваха 9 общински съветника от общо 11 членове на комисията. Беше докладвана 
и обсъдена докладната записка. Касае се до четири имота, които са от предния мандат. 
Няма промяна в утвърдените цени, тъй като това са цени, които вече са намалявани 

съгласно изискванията на закона. Процедурата касае вече публичен търг с явно 
наддаване, съгласно новите изисквания на Наредбата за търговете. Процедурна 
докладна записка. След обсъждането с 9 гласа «ЗА» присъствалите общински 

съветници подкрепиха проекта за решения.  
 

 Изказвания не се направиха. 
 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.1, ал.2, т.3, чл.3, ал.3 т.2, чл.4, ал.2, чл.31, ал.1 и чл.32, 
ал.3 от Закона за приватизация и следприватизационен контрол, чл.5, чл.6, ал.1 и 
чл.9 от Наредбата за търговете и конкурсите, с 30 гласа “ЗА”, против – няма, 
въздържали се – няма,  взе  следните 
 

Р Е Ш Е Н И Я: 
 

 51.1.Да се проведе публичен търг с явно наддаване на тридесет и първия ден 
от датата на обнародване на решението в Държавен вестник от 15.00 часа в зала 
102 на административната сграда на Община Разград за продажба на следните 
общински нежилищни имоти: 
 51.1.1.Сграда /бивша баня/ с дворно място от 1 332 кв.метра УПИ – XXIX 
със застроена площ 158 кв.метра, находящи се в кв.59 по плана на с.Раковски по 
Акт за общинска собственост №9/26.01.1998 г. при начална тръжна цена 2 000 лева 
и стъпка за наддаване 100 лева. 
 51.1.2. Незавършен обект на строителството “Здравна служба”, находящ се 
в кв.82 по плана на с.Раковски, със застроена площ 485,50 кв.метра и съответното 
право на строеж при начална тръжна цена 4 750 лева и стъпка за наддаване 200 
лева. 
 51.1.3.Партерно помещение, находящо се в кв.65 по регулационния план на 
гр.Разград, бул.”България” №5 по Акт за общинска собственост №596/08.02.1999 г. 
със застроена площ 83 кв. метра и съответното право на строеж при начална 
тръжна цена 58 400 лева и стъпка за надаване 2 000 лева; 

 51.1.4.Сграда /бивше училище/ с УПИ от 3 947 кв.метра и разгъната 

застроена площ 920 кв.метра, находящи се в кв.36 по регулационния план на 

с.Балкански по Акт за общинска собственост №1/14.11.1997 г. при начална тръжна 

цена 10 900 лева и стъпка за наддаване 500 лева. 



 51.2.Плащането на цената да се извърши само в левове, като не се допускат 

други платежни средства. 

 51.3.Достигнатата тръжна цена на продадените по т.1 обекти да се заплати 

по посочената от Община Разград банкова сметка в 15-дневен срок от датата на 

сключване на договора за покупко-продажба. 

 51.4. Депозитната вноска, в размер на 10 % от първоначалната цена на 

обявените за продажба обекти по т.1, да се внася по банкова сметка № 3000006920, 

БИН 7444010003, код 40083214 при “SG Експресбанк” клон Разград, до един ден 

преди датата на търга. 

 51.5. Утвърждава Тръжната документация и договора за покупко-продажба 

на обектите по т.1 и определя такса за закупуването и в размер на 50 лева. 

 51.6.Тръжната документация за обектите по т.1 да се закупува от сектор 

“Приватизация и ИП”, стая 402, до един ден преди датата на търга. 

 51.7.При неявяване на кандидати да се проведе повторен търг на 40-ия ден 

от датата на обнародване на решението в “Държавен вестник” от 15
00

 часа, в 

административната сграда на Община Разград, зала 102 при обявените условия. 

 51.8.Крайният срок за подаване на предложенията за участие в търга до 

тридесетия ден, а при повторния търг до тридесет и деветия ден от датата на 

обнародване на решението в Държавен вестник. 

 51.9.Предложенията за участие в търга да се подават в запечатан плик, стая 

402   сектор “Приватизация и ИП”, след завеждането им в деловодството на 

Община Разград стая 07. 

 51.10.Оглед на обектите, след закупуване на Тръжната документация. 

 51.11.Възлага на кмета на Община Разград, а при отсъствието му на негов 

заместник, да подготви търга, да назначи тръжната комисия за провеждане на 

търга, както и да сключи договорите за покупко-продажба със спечелилите търга 

участници. 

 51.12.В тръжната комисия за бъде включен и председателя на Постоянната 

комисии по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол към Общински съвет Разград. 

 Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  ІХ 

 

Докладна записка от Станка Владова Ангелова - зам. кмет в Община Разград 

Относно:  Очаквано изпълнение на “общинските приходи” по бюджета към   

31.12.2003 год. 

 

 Г-н Миле Милев – председател на ПК по бюджет и финанси 

На 16 декември 2003 година бюджетната комисия в състав от 6 члена и 1 

отсъстващ, разгледа докладната записка с вносител г-жа Ангелова – зам.кмет на 
общината, относно:  Очаквано изпълнение на “общинските приходи” по бюджета към   

31.12.2003 год. Постоянната комисия по бюджет и финанси прие направените 
предложения за решения с 6 гласа “ЗА”. 

 

Предложения и допълнения по внесената докладна записка не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 

 



Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание  
чл.21 /1/, т.6 от ЗМСМА, чл. 18 от Закона за общинските бюджети, с 30 гласа “ЗА”, 

против - няма, въздържали се - няма,  взе   следните 
Р Е Ш Е Н И Я: 

 

 52.1. Дава   съгласие   за  промяна в реда за балансиране  на “общинските 
разходи” с “общинските приходи” по плана на бюджета за 2003 година както 

следва: 

52.1.1. намаляване на планираният дефицит в размер на 560 х.лв.  по 

приходната част на бюджета за  “общинските приходи”,  с размера на 

преизпълнението към 31.12.2003 год. на общинските “данъчни “ постъпления. 

52.2. Задължава кмета на общината да отрази корекциите в “общинските 
приходи” по пълна бюджетна класификация. 

 

Приложение № 1 

 

СПРАВКА 

за очакваното изпълнение на приходната част на бюджета  към 31.12.2003 г. 
 

                         /в лв./ 
 

№ 

В и д   

п р и х о д 

 

Уточнен 

годишен план 

към 

30.11.2003 г. 

Изпълнение 
30.11.2003 г. 

 

Очаквано 

изпълнение 
към 

31.12.2003 г. 
1 2 3 4 5 

І. 
Приходи за “държавни дейности”, в т.ч. 

9 892 632 9 097 309 9 892 632 

1 Преотстъпен държавен данък, /ДДФЛ/ 6 964 225 6 279 874 6 964 225 

2 Обща допълваща субсидия  1 871 754 1 799 829 1 871 754 

3 
Трансфер /еднократни целеви/ 

1 056 653 1 017 606 1 056 653 

ІІ. 
Приходи за “общински  дейности”, в т.ч. 

6 514 456 5 448 015 6 780 412 

А 
Местни приходи 

4 616 087 4 347 516 4 817 000 

1 
“Данъчни приходи”, в т.ч. 

1 109 150 1 188 646 1 310 000 

1.1

. 

Данък върху недвижимити имоти 331 000 271 314 330 000 

1.2

. 

Данък върху наследствата 600 505 600 

1.3

. 

Данък върху превозните средства 225 800 323 415 360 000 

1.4

. 

Данък при придоб.на имущ.по дар.и 

възм.начин 

230 750 242 273 260 000 

1.5

. 

Пътен данък 321 000 351 139 359 400 

2 “Неданъчни приходи” 3 506 937 3 158 870 3 507 000 

Б Субсидии от РБюджет, в т.ч. 1 309 421 1 061 078 1 309 421 



1 обща изравнителна субсидия  32 421 32 421 32 421 

2 целеви субсидии  за капиалови  разходи 1 277 000 1 028 657 1 277 000 

В 
Финансирания 

653 991 121 485 653 991 

1 
Възстановяване на заеми от банки 

- 73 200 - 67 078 - 73 200 

2 Вр.съхр.ср-ва и чужди ср.-ва на разп.  /§88/  16 372  

3 Дефицит  /друго финансиране/ 560 000  560 000 

4 Трансфери /еднократни целеви/ 142 138 147 138 142 138 

5 Преходен остатък от 2002 г. 25 053 25 053 25 053 

Г Общински приходи за финансиране на 

ДД: 

- 65 043 - 82 064 - 65 043 

 ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА: 16 407 088 14 545 324  16 673 044 

 

Докладната записка с Приложение №1 са приложени към Протокола.                                                        
  

С Т А Т И Я  Х 

 

Докладна записка от Станка Владова Ангелова - Зам.кмет  в община Разград 

Относно: Определяне на трудовите възнаграждения на изборни длъжностни 

лица 

 

 Г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на Община Разград 

 С едно изречение искам да поясня защо докладната записка ви е представена без 
определяне на конкретни размери за възнагражденията на изборните лица. В началото 
на мандата при определени условия, Общинският съвет в съответствие с правомощията 
си по Закона за местното самоуправление и местната администрация определя 
конкретния размер на трудовите възнаграждения на изборните длъжности. След това 
общинската администрация на всяко увеличение на заплатите в съответствие с решение 
на Министерския съвет предлага и съответното увеличение на тези индивидуални 

работни заплати. В предложената ви докладна записка сме посочили достигнатите 
индивидуални работни заплати на изборните лица. Имената в Приложение №1 са на 
кметовете, които вече са избрани, посочили сме и тези които са повторили мандата. В 

заседанието на комисията по бюджет обстоятелствено разгледахме възможностите за 
възнагражденията и мисля, че председателя на комисията ще изрази своето становище.  
 

 Г-н Миле Милев – председател на ПК по бюджет и финанси 

 На 16.12. 2003 година бюджетната комисия в състав от 6 члена и 1 отсъстващ, 

разгледа докладната записка с вносител г-жа Ангелова – зам.кмет в Община Разград, 

относно: Определяне на трудовите възнаграждения на изборни длъжностни лица.  
Приемайки принципа за запазване на индивидуалните заплати, достигнати към 

31.Х. настоящата година, отчитайки настъпилите промени в ЗМСМА по отношение 
длъжността – председател на Общинския съвет и запазването на съотношението на 
заплатата му по отношение тази на кмета, бюджетната комисия РЕШИ: 

 1. Предлага основна заплата на председателя на Общинския съвет в размер на  
730 лв. 
 2. Предлага запазване на основната заплата на кмета на общината в размер на 
970 лв. 



 3. Предлага индивидуални заплати на кметове на кметства както следва: №12 

Стоян Петров Стоянов – 450 лв. За всички останали от №1 до №17 – да се запазят 
достигнатите индивидуални заплати до 31.10.2003 г. 
 

 1. Благоево Момчил Йосифов Мизурски   404 

 2. Дряновец Кольо Радославов Колев   404 

 3. Дянково Али Зекерие Абдурахим   504 

 4. Киченица Хожгюн Наджи Исмаил   404 

 5. Липник Сабри Хасанов Хюсеинов   404 

 6. Мортагоново Рюкие Мюзекярова  Алиева   404 

 7. Осенец Ценка Йовчева Неделчева   404 

 8. Раковски Бюнет Серветов Татаров   499 

 9. Ясеновец Селим Мехмед Иса   504 

 10. Пороище Величка НайдАлександрова   392 

 11 Стражец Исмаил Хюсеин Инол    499 

 12 Гецово Стоян Петров Стоянов   450 

 13 Балкански Тошко Николов Илиев   302 

 14 Поб.камък Росица Станчева Атанасова   302 

 15 Радинград Севджихан Ахмед Яхю   302 

 16 Недоклан Тургут Халилибрям Рахми   302 

 17 Топчии Христо Ст. Карастоянов   386 

 

Г-н Пейчо Георгиев – СДС 

Въпрос към вносителя: 
Защо заплатата на кмета на с.Раковски е по-малка при повече жители на селото 

от тази на кмета на с.Ясеновец? 

 

Г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на Община Разград 

В колона №5 е изписано - достигната индивидуална заплата за длъжността. В 

с.Ясеновец кмета досега беше с висше образование и предишния Общински съвет беше 
отчел образователния ценз и му беше дал такава заплата – 504 лв. Това беше заплатата 
на предишния кмет.  

Г-жа Бонка Цакова – Нова левица 
Предложение за промяна на трудовото възнаграждение: 
Предлагам в т.3 от предложението за решения да се извърши следната промяна: 
В справка, Приложение №1, пореден №10, касаеща заплатата на кмета на 

с.Пороище – Величка Александрова.  
Както виждате от приложената справка, тя е кмет с висше образование, при това 

е кмет на едно населено място с изключителна динамика. Броя на посочените жители 

на селото отразява всъщност хората, които са с адресна регистрация там. В това село 
живеят може би процентно най-много допълнителни жители, с адресна регистрация в 
града или в други населени места, за които тя също носи отговорност и приема и поема 
съответните ангажименти. Изхождайки от високата оценка, която й дадоха нейните 
съселяни аз ви предлагам, вместо предложените от комисията 392 лв, като 

възнаграждение на кмета на с. Пороище – Величка Александрова, ние да приемем 

трудовото й възнаграждение да бъде в размер на 420 лв.  
Предложение  в писмен вид: 

Предлагам в т.3 от предложението за решения да се извърши следната 

промяна: 



В Справка, приложение №1, пореден №10, заплатата на кмета на Пороище – 

Величка Александрова да бъде определена в размер на 420 лв. 

 

Г-н Иво Димитров – СДС 

Мнозина от нас тук са за пръв път общински съветници и затова правя едно 

предложение: 
Кметът на Община Разград, Председателя на Общинския съвет и кметовете на 

кметства да предложат разумни заплати като предложения, тъй като най-добре 
познават спецификата на работата, отговорностите, които те носят, обема както и 

своите задължения. Много други неща, които ние не бихме могли да определим.  

Ние гласувахме нашите заплати като сами си предложихме сумите, които 
смятаме, че заслужаваме, затова смятам, че тези хора също би трябвало да имат това 
право.  

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Трябва да подходим принципно и затова искам да кажа, че не искам никой кмет 
да взема по-малко от това, което е в предложението. Все пак и съотношението между 
кметовете трябва да е съобразено с някакви обективни критерии. Ако започнем да 
предлагаме на всеки по някави съображения,  крайния резултат може да не бъде много 
рационален и много логичен. Затова правя следното предложение: 

По точка 3: Достигнатите индивидуални заплати за длъжност към 31.10.2003 

г. да се увеличат с 10%, считано от 06.11. 2003 г.  

/Направеното предложение е в писмен вид./ 

Все пак нека каже и вносителя, какво значение има това за бюджета, как ще се 
отрази? 

Когато гледах докладната, тези пропорции горе –долу бяха  спазени, сега 
започнаха да се нарушават.  

 

Г-н Камен Воденичаров – ПП “Българска социалдемокрация” 

Като член на ПК по бюджет и финанси искам да потвърдя становището си по 

направеното предложение от председателя на постоянната комисия – г-н Милев – Да 
запазим досегашните индивидуални заплати, без да променяме нищо, независимо от 
аргументите, които изтъкна тук и г-жа Цакова, може би и това което каза и г-н Чобанов. 
Относно предложението на г-жа Цакова аз считам, че възнаграждението на кмета на с. 
Пороище е съобразено с образованието, което има тя още със заплатата, която е 
достигната от предния мандат. С оглед на това, че в селото има и много приходящи, 

този аргумент можем да приложим и към редица други села, които са в близост до 

гр.Разград. В този смисъл ако ползваме този критерий за увеличаване на заплатите на 
кметовете би трябвало да променим предложението и на редица други кметове от 
околните села.  

 

Г-н Милен Станчев – Нова левица 
Ще си позволя да направя един малък и конкретен анализ за това, което 

предлага постоянната комисия по бюджет и финанси: 

 Обърнете внимание само на един текст – Индивидуалната работна заплата на 
кмета на с.Ясеновец е 504 лв. Кмета на гр.Разград трябва да получи 970 лв. Това 
означава, че ако кмета на с.Ясеновец има по-голям стаж, той ще получава колкото 

председателя на Общинския съвет в гр. Разград. Приканвам ви към един здрав разум. 

Подкрепям колегата Чобанов, но трябва да помислим дали Разград няма два пъти 



колкото Ясеновец. Ясеновец трябва да си получи своите пари разбира се, но нека 
внимателно да оценяваме това, което приемаме и това, което ни предлага комисията.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – СДС 

Конкретно предложение, относно заплатата на председателя на Общинския 
съвет: 

Възнаграждението  на Председателя на Общински съвет – Разград да е равно 

на средното брутно възнаграждение на общинската администрация.  

/Направеното предложение е в писмен вид/. 

Мотивите ми за това са, че председателя на Общинския съвет е също общински 

съветник и както правилно беше отбелязано той е “Пръв сред равни” . В този смисъл 
едно такова възнаграждение мисля, че съответства на ангажиментите и работата, която 
той върши, разбира се в повече от това на всеки друг общински съветник.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС направи предложение, 
гласуването да се извърши поотделно за отделните точки от проекта за решения. 

 

Общинският съвет с 30 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема.  

 

=  Предложение в писмен вид направено от г-н Иво Димитров - СДС 

Кметът на Община Разград, Председателя на Общинския съвет и кметовете 

на кметства да предложат разумни заплати като предложения, тъй като най-добре 

познават спецификата на работата, обема както и своите задължения. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Лично аз считам, че по закон Общинският съвет определя заплатата на 
председателя на Общинския съвет. Трудно бих могла да посоча размера на 
възнаграждението.  Работата на председателя на Общинския съвет е пред вашите очи 

така, че вие сте хората, които може да прецените, какво заслужава и какво 

възнаграждение може да получи. Ако имате критични бележки, нещо което може да 
оспорите винаги може да го представите пред председателя на ОбС.  

 

/Г-жа Добринка Монева -председател на ОбС, обяви, че по т.1 от проекта за 
решение няма да упражни своето право на глас/.  

 

Г-жа Добринка Монева -председател на ОбС подложи на гласуване направените 
предложения: 

 

1. Предложение по т.1 направено от г-н Пейчо Георгиев - СДС 

Възнаграждението  на Председателя на Общински съвет – Разград да е 
равно на средното брутно възнаграждение на общинската администрация. 

 

/Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС не участва в гласуването./ 

 

Общинският съвет с 4 гласа “ЗА”, против – 19, въздържали се – 6. 

Направеното предложение не се приема. 

 

2. Предложение по т.1 направено от председателя на ПК по бюджет и финанси: 



Определя основна заплата на председателя на Общинският съвет в размер 

на 730 лв. 

 

/Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС не участва в гласуването./ 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл. 21 ал.1 т.5, чл. 26 ал.1 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с  ПМС № 40 от 2003 г., с 
24 гласа “ЗА”, против - 1, въздържали се - 4,  взе  следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е : 

 

53. Определя основна заплата на  председателя на Общинския съвет в размер 

на 730 лв. /седемстотин и тридесет лева/. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение по т.2 от проекта за решения от председателя на ПК по 

бюджет и финанси: 

Определя основна заплата на кмета на Общината в размер на 970 лв. 

/деветстотин и седемдесет лева/. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл. 21 ал.1 т.5, чл. 26 ал.1 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с  ПМС № 40 от 2003 г., с 
30 гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - няма,  взе  следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е : 

 

54. Определя основна заплата на кмета на Общината в размер на 970 лв. 

/деветстотин и седемдесет лева/. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от проекта за решения по т.3 от г-н Жоро Чобанов – СДС: 

Достигнатите индивидуални заплати за длъжност към 31.10.2003 г. да се 
увеличат с 10%, считано от 06.11. 2003 г.  
 

Общинският съвет със 7 гласа “ЗА”, против – 4, въздържали се – 19. 

Направеното предложение не се приема. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от проекта за решения по т.3 от г-жа Бонка Цакова – Нова 
левица: 
В справка, приложение №1, пореден №10, заплатата на кмета на с.Пороище, 
Величка Александрова да бъде определена в размер на 420 лв. 

 

Общинският съвет със 16 гласа “ЗА”, против – 7, въздържали се – 7. 

Направеното предложение не се приема. 

 



Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от проекта за решения по т.3 от председателя на ПК по 

бюджет и финанси. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл. 21 ал.1 т.5, чл. 26 ал.1 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с  ПМС № 40 от 2003 г., с 
28 гласа “ЗА”, против - 1, въздържали се - 1,  взе  следното 

Р Е Ш Е Н И Е : 

 

55. Основните индивидуални заплати на  кметовете на кметства са с 
размери, посочени в приложение № 1. 

Приложение 1 

С  П  Р  А  В  К  А 

 

за индивидуални  заплати на кметовете на кметства  

съгласно ПМС № 40 от 17.02.2003 г.доп.с ПМС № 136 от 26.06.2003г 
 

 №  

 

Кметства 

 

 

 

Име,презиме,фамилия 

Образова- 
ние на 
кмета 

Брой 

жители 

в 
кмет 
ството 

Достигната 
индивидуал 

на заплата  за 
длъжност 

31.10.2003г  

Работна 
заплата 
считано 

от 
06.11.03

г 
 1 2 3  4 5  

 1. Благоево Момчил Йосифов Мизурски Средно 593 404 404 

 2. Дряновец Кольо Радославов Колев Средно 823 404 404 

 3. Дянково Али Зекерие Абдурахим Ср.профе
с 

4008 504 504 

 4. Киченица Хожгюн Наджи Исмаил Ср.спец 1082 404 404 

Х 5. Липник Сабри Хасанов Хюсеинов Средно 753 404 404 

 6. Мортагон Рюкие Мюзекярова  Алиева Средно 1751 404 404 

 7. Осенец Ценка Йовчева Неделчева Ср.спец 918 404 404 

 8. Раковски Бюнет Серветов Татаров Ср.спец 3690 499 499 

 9. Ясеновец Селим Мехмед Иса Средно 3182 504 504 

Х 10

. 

Пороище Величка НайдАлександрова Висше 408 392 392 

Х 11 Стражец Исмаил Хюсеин Инол  П.висше 2749 499 499 

Х 12 Гецово Стоян Петров Стоянов Ср.спец 1992 409 450 

 13 
Балкански 

Тошко Николов Илиев Средно 259 302 302 

 14 
Поб.камък 

Росица Станчева Атанасова Бакалавъ
р 

306 302 302 

 15 
Радинград 

Севджихан Ахмед Яхю Средно 473 302 302 

Х 16 
Недоклан 

Тургут Халилибрям Рахми Средно 275 302 302 

Х 17 Топчии Христо Ст. Карастоянов Средно 526 386 386 

Забележка: Обозначените с “х”  кметове са работили в предходния мандат. 
 



Г-н Стоян Димитров – Нова левица 
Госпожо Председател, 

Ако не греша при обявяване на резултата относно предложението на общинския 
съветник – Бонка Цакова се обяви, че са гласували с 16 гласа “ЗА”, след това от Ваша 
страна беше обявено, че предложението не се приема. Мисля, че тази категория 
решения не попадат в категорията решения за, които се иска квалифицирано 
мнозинство.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Действително не е необходимо квалифицирано мнозинство. Моля за  извинение 
общинските съветници, размера на заплатите на кметовете на населени места се приема 
с обикновено мнозинство така, че правя корекция и обявявам решението: 

 

Общинският съвет с 16 гласа “ЗА”, против – 7, въздържали се – 7. 

Направеното предложение от общински съветник Бонка Цакова се приема. 

 

Г-н Стоян Димитров – Нова левица 
 С оглед на така направеното уточнение за да няма неясноти аз Ви моля, след 

като бяха гласувани отделните предложения и така беше обявен резултата, отново 

правя искане за повтаряне на гласуването цялостно на проекта за решение по точка 3.  

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи цялостно на гласуване 
проекта за решение по точка 3. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл. 21 ал.1 т.5, чл. 26 ал.1 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с  ПМС № 40 от 2003г., с 26 

гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - 4,  взе  следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е : 

 

55.  Основните индивидуални заплати на  кметовете на кметства са с 
размери, посочени в приложение № 1. 

Приложение 1 

С  П  Р  А  В  К  А 

 

за индивидуални  заплати на кметовете на кметства  

съгласно ПМС № 40 от 17.02.2003 г.доп.с ПМС № 136 от 26.06.2003 г. 
 

 

 №  

 

Кметства 

 

 

 

Име,презиме,фамилия 

Образова- 
ние на 
кмета 

Брой 

жители 

в 
кмет 
ството 

Достигната 
индивидуал 

на заплата  за 
длъжност 

31.10.2003г  

Работна 
заплата 
считано 

от 
06.11.03

г 
 1 2 3  4 5  

 1. Благоево Момчил Йосифов Мизурски Средно 593 404 404 

 2. Дряновец Кольо Радославов Колев Средно 823 404 404 

 3. Дянково Али Зекерие Абдурахим Ср.профе 4008 504 504 



с 
 4. Киченица Хожгюн Наджи Исмаил Ср.спец 1082 404 404 

Х 5. Липник Сабри Хасанов Хюсеинов Средно 753 404 404 

 6. Мортагон Рюкие Мюзекярова  Алиева Средно 1751 404 404 

 7. Осенец Ценка Йовчева Неделчева Ср.спец 918 404 404 

 8. Раковски Бюнет Серветов Татаров Ср.спец 3690 499 499 

 9. Ясеновец Селим Мехмед Иса Средно 3182 504 504 

Х 10

. 

Пороище Величка НайдАлександрова Висше 408 392 420 

Х 11 Стражец Исмаил Хюсеин Инол  П.висше 2749 499 499 

Х 12 Гецово Стоян Петров Стоянов Ср.спец 1992 409 450 

 13 
Балкански 

Тошко Николов Илиев Средно 259 302 302 

 14 
Поб.камък 

Росица Станчева Атанасова Бакалавъ
р 

306 302 302 

 15 
Радинград 

Севджихан Ахмед Яхю Средно 473 302 302 

Х 16 
Недоклан 

Тургут Халилибрям Рахми Средно 275 302 302 

Х 17 Топчии Христо Ст. Карастоянов Средно 526 386 386 

Забележка: Обозначените с “х”  кметове са работили в предходния мандат. 
 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване точка 
четвърта от проекта за решения: 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл. 21 ал.1 т.5, чл. 26 ал.1 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с  ПМС № 40 от 2003г., с 25 

гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - 4,  взе  следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е : 

56. При изплащане на допълнителни възнаграждения, както и 

възнаграждения в края на годината, регламентирани с постановления на 

министерския съвет, лицата по т.1,2 и 3 получават възнаграждения в размери и по 

ред определен за общинската администрация. 

Докладната записка с Приложение №1 са приложени към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  ХІ 
Докладна записка от Кина Дякова  – зам. кмет на Община Разград 

Относно:  Определяне състава на местната комисия по чл.8, ал.2 от 

ЗУЖВГМЖСВ 

 

Г-н Емил Проданов – председател на ПК по териториално-селищно устройство, 

строителство, благоустрояване и жилищна политика. 
Докладната записка бе разгледана на заседание на комисията на 15.12.2003 

година. От 7 присъстващи със 7 гласа “ЗА”, комисията подкрепя проекта за решения. 
 

Нови предложения не се направиха. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 



 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21 , ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 8 , ал.2 от ЗУЖВГМЖСВ и чл. 16 , ал. 3 от 

ППЗУЖВГМЖСВ и писмо № ІІ- 1519/ 03.11.2003 год. на Националния 

компенсационен жилищен фонд, с 30 гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се - 
няма,  взе следните  
 

 

Р Е Ш Е Н И Я : 

 

57. 1.Определя състав на местната комисия по чл.8, ал.2 от ЗУЖВГМЖСВ в 

Община Разград, която да се състои от пет члена , както следва: 

1.1.Евгений Ганчев Друмев – Директор на ОП “Общински  жилища и сгради” , 

представител на общината. 

1.2. Маринка Христова Николова – Началник отдел “Оценки” в ОП “ 

Общински жилища и сгради” , представител на общината. 

           1.3. арх. Емил Тотев Проданов – общински съветник, председател на 

постоянна комисия по териториално – селищно устройство, строителство, 

благоустрояване и жилищна политика. 

1.4. Цеко Костадинов Цеков – инспектор “Население “ в Банка ДСК – клон 

Разград. 

1.5. Катинка Петкова Матеева - юрист 

57.2. За председател на комисията по т.1 определя Евгений Ганчев Друмев. 

57.3. Предлага на Управителния съвет на Националния компенсационен 

жилищен фонд  към Министерския съвет да утвърди новия състав на местната 

комисия по чл.8, ал.2 от  ЗУЖВГМЖСВ. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ПИТАНИЯ 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

На основание чл.96, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация е отправено 

питане към кмета на общината от общински съветник – Ахмед Мехмед Мехмед. 

На основание чл.97, ал.3 от Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация давам думата на 
г-н Мехмед да развие питането си пред общинските съветници, в рамките на 5 минути. 

 

Г-н Ахмед Мехмед Мехмед – общински съветник – ДПС 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми съветници, 

Уважаеми господин кмет, 
При срещата ми с мои избиратели от с.Дянково получих оплакване, че в чертите 

на селото се изгражда бензиностанция и газстанция в нарушение на действащите 
нормативни правила. 

От предварителните проучвания, които направих установих, че се касае за 
строителство в урегулиран поземлен имот № 1003, парцел VІІІ, квартал 20 по плана на 



с. Дянково, който съгласно застроителния план е предназначен за жилищно 
строителство. Сред избирателите ми има опасения, че строителството на такъв обект 
ще създаде редица опасности между които: 

1. Строящият се обект се намира на около 20 метра от сондажен кладенец-

източник на питейна вода за селото; 

2. Обектът се намира и на около 10 метра от далекопровод-високо напрежение; 
3. При евентуалното му изграждане ще възникне опасност за движението на 

пешеходци и превозни средства; 
Избирателите ми се интересуват има ли законно основание за строителство на 

такъв обект и спазени ли са всички законови изисквания за това. 
С оглед на гореизложеното отправям към Вас посподин Кмет следното питане: 
1. Какъв обект се изгражда в горепосочения урегулиран поземлен имот и от 

кого? 

2. Дадени ли са съответните разрешения от компетентните длъжностни лица от 
общинската администрация за това строителство, от кого, кога и с какви актове? 

3. Съгласувано ли е по надлежния ред това строителство с всички компетентни 

административни органи – ХЕИ, Противопожарна охрана, Електроснабдяване, КАТ и 

други? 

Благодаря Ви за вниманието. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата за отговор на 
поставения въпрос на г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Уважаеми господин Мехмед, 

Във връзка с поставените от Вас въпроси, след извършена проверка в 
Общинската администрация  давам, следните отговори: 

1. В кв.20 по плана на с.Дянково се изгражда временна преместваема модулна 
бензиностанция. 

 Урегулиран поземлен имот VІІІ-1003 в кв.20, с.Дянково е собственост на 
“Тераплам”ООД с.Брестовене, с управител Димитър Иванов Димитров. Имотът е ъглов, 
като в западна посока граничи с УПИ VІІ-1008; собственост на същото търговско 

дружество. 

 Съгласно одобрения подробен устройствен план на село Дянково, имотите нямат 
специално предназначение, т.е. са предвидени за жилищно строителство. Тъй като 
урегулиран поземлен имот VІІІ-1003 е незастроен, при исканото временно застрояване, 
той изцяло попада в хипотезата на чл.49 ал.2 от ЗУТ, като в случая при изграждането на 
преместваема, модулна, временна бензиностанция, приложение намират чл.50 т.2 буква 
“в” във връзка  с чл.50 т.1 буква “в” и буква “а” от ЗУТ. 

 По същество изграждането на временния обект представлява монтиране на три 

броя модули  /офис и два резервоара/ производство на “Газкомплект”ООД Казанлък. 
2. Издадено е разрешение за строеж № 182/11.09.2003 г. от гл.архитект на 

Община Разград за захранванията и разрешение за поставяне № 5/11.09.2003 г. на 
основание чл.56 от ЗУТ. 

3. Представения проект е придружен със съгласувателни писма, както следва:  от 
“Електроразпределение  - Г.Оряховица” клон Разград, № 2413/11.06.2003г., от 
“Водоснабдяване Дунав” ООД изх. № 3381/09.05.2003 г., от ХЕИ Разград – изх. №№ 



477 и 478 от 28.07.2003 г.; от РС”ПАБ изх. № 246 от 02.09.2003 г. За обекта е 
представен и Комплексен доклад № 59/20.08.2003 г. на “Проекто-строй  контрол 
99”ООД за оценка на съответствието на проектната документация със съществените  
изисквания към строежи – на основание чл.166 ал.1 т.1 и чл.142 ал.6 т.2, във връзка с 
чл.169 ал.1 от ЗУТ. 

 Модулната, преместваема бензиностанция, контейнерен тип е със съгласувани 

проекти  от Министерство на здравеопазването и Националната служба “ПАБ” при 

МВР. 

 Оценката за съответствие на проектната документация доказва че: проектите са 
разработени в съответствие с техническите норми и изискванията за безопасност на 
строежа по отношение на носимоспособност, пожарна безопасност, опазване здравето и 

живота на обитателите при  ползването му по предназначение, безопасност при 

ползване на инсталации и опазване на околната среда, в съответствие с чл.169, ал.1 и 2 

от ЗУТ и недопускане увреждане на трети лица и имоти вследствие на строителството, 

документирани с официални писмени становища за проекта на специализираните 
контролни органи. 

  Изложеното до тук опровергава съмненията за незаконосъобразност и 

недопустимост на извършваното строителство.  

  

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на г-н Ахмед Мехмед 

за 2 уточняващи въпроса и за становище, доволен ли е от отговора. 
 

Г-н Ахмед Мехмед – общински съветник, ДПС  

Отговорите донякъде са задоволителни. Ще проуча още нещата и тогава бих 

искал да взема думата.  
 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

На основание чл.54, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общинския 
съвет и взаимодействието му с общинската администрация уведомявам общинските 
съветници за новопостъпили материали: 

1. Писмо от Администрацията на президента, относно молба на Данаил 

Катеринов – за неправилно изчислена пенсия. 
2. Писмо от Администрацията на президента, относно молба от Георги Мирчев 

Маринов от с. Дряновец за опрощаване на глоба от Наказателно постановление. 
3. Докладна записка от родители, учители на ученици от с.Побит камък във 

връзка с извозването на децата.  
Докладната е на разположение на общинската администрация. 
4. Писмо за закупуване на терени под павилионите на Общински пазари, 

закупени от ЕТ “Ивайло Иванов” . 

Ще бъде предоставена на ПК по управление на общинската собственост. 

5. Молба от Реджеб Шабан за даване на съгласие за начална спирка – Разград-

Автогара-Разград-Истамбул. 

6. Докладна записка от Йорданка Господинова – Директор на ГПЧЕ – относно 
проектиране и изграждане на физкултурен салон и осигуряване на средства. 

Предоставена е на общинска администрация. 



7. Докладна записка от Емил Чанков – директор на дирекция “Социално 
подпомагане”-Разград, относно предоставяне за ползване от дирекцията на партерен 

етаж от общински недвижим имот на ул. “Княз Борис І” № 72. 

Това са новопостъпилите материали които ще бъдат на разположение на 
постоянните комисии и на общинска администрация.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Преди да закрие заседанието на Общинския съвет г-жа Монева направи няколко 
съобщения и отправи поздравления : 

1. Председателя на ПК по икономическа политика, евроинтеграция и 

международно сътрудничество отправя молба към членовете на комисията за заседание 
след сесията в дъното на кафетерията. 

2. Председателя на ПК по култура и духовни ценности отправя молба към 

членовете на комисията да останат в залата след приключване на сесията за провеждане 
на заседание. 

3.  Председателя на ПК по образование и наука отправя молба към 

членовете на комисията да останат в залата след приключване на сесията за провеждане 
на заседание. 
 

Още една покана от страна на общинска администрация: 

На 29 декември общинска администрация и кмета на общината канят общинските 
съветници на Коледно, Новогодишно тържество.   

От името на всички общински съветници г-жа Добринка Монева – председател на 
ОбС поздрави по тържествен начин, г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на Община 
Разград, която празнува своя рожден. 

С пожелание за много здраве, много добро и много щастие и все така умело и 

професионално да ръководи общинските финанси. 

Г-жа Станка Ангелова получи поздравления и от името на кметовете на 
населени места. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

В аванс поздрави двама общински съветници – Мирослава Кацарова и Наско 

Борисов, които в утрешния ден ще отпразнуват своите рождени дни, с пожелание за 
много здраве, много радост. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС  

Искам да Ви пожелая ВЕСЕЛИ ПРАЗНИЦИ!  

На всички Вас и на вашите семейства желая много здраве, много радост, много 
благополучие, много късмет. Дано 2004 година бъде успешна за Вас и за работата на 
Общински съвет-Разград. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на Общински съвет-Разград 

закри заседанието на Общинския съвет в 15.40 часа. 
 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: / Д. Монева / 

    СЕКРЕТАР: /А. Мехмед / 

 


